

English

Terms of Use for Career Quizz by 32 Hours Gaming

Please read these Terms of Use carefully before using Career Quizz. Your access to and use of the Service is conditioned on your acceptance and compliance with these Terms. These Terms apply to all visitors, users, and others who access or use the Service. By accessing or using the Service, you agree to be bound by these Terms. If you disagree with any part of the Terms, then you may not access the Service.

Accounts

When you create an account with us, you must provide us with accurate, complete, and up-to-date information at all times. Failure to do so constitutes a breach of the Terms, which may result in immediate termination of your account on our Service.

You are responsible for safeguarding the password that you use to access the Service and for any activities or actions under your password, whether your password is with our Service or a third-party service.

You agree not to disclose your password to any third party. You must notify us immediately upon becoming aware of any breach of security or unauthorized use of your account.

Intellectual Property

The Service and its original content, features, and functionality are owned by 32 Hours Gaming and its licensors. The Service is protected by copyright, trademark, and other intellectual property laws.

Links to Other Websites

Our Service may contain links to third-party websites or services that are not owned or controlled by 32 Hours Gaming.

32 Hours Gaming has no control over, and assumes no responsibility for, the content, privacy policies, or practices of any third-party websites or services. You further acknowledge and agree that 32 Hours Gaming shall not be responsible or liable, directly

or indirectly, for any damage or loss caused or alleged to be caused by or in connection with the use of or reliance on any such content, goods, or services available on or through any such websites or services.

We strongly advise you to read the terms and conditions and privacy policies of any third-party websites or services that you visit.

Termination

We may terminate or suspend your account immediately, without prior notice or liability, for any reason whatsoever, including without limitation if you breach the Terms.

Upon termination, your right to use the Service will immediately cease. If you wish to terminate your account, you can simply discontinue using the Service.

Limitation of Liability

In no event shall 32 Hours Gaming, nor its directors, employees, partners, agents, suppliers, or affiliates, be liable for any indirect, incidental, special, consequential, or punitive damages, including without limitation, loss of profits, data, use, goodwill, or other intangible losses, resulting from

- your access to or use of or inability to access or use the Service
- any conduct or content of any third party on the Service

Governing Law

These Terms shall be governed and construed in accordance with the laws of France, without regard to its conflict of law provisions.

Changes to Terms

We reserve the right, at our sole discretion, to modify or replace these Terms at any time. If a revision is material, we will make reasonable efforts to provide at least 30 days' notice prior to any new terms taking effect. What constitutes a material change will be determined at our sole discretion.

By continuing to access or use our Service after those revisions become effective, you agree to be bound by the revised terms. If you do not agree to the new terms, please stop using the Service.

Contact Us

If you have any questions about these Terms, please contact us.

Français

Conditions d'utilisation de career quizz par 32 hours gaming

Veuillez lire attentivement ces conditions d'utilisation avant d'utiliser career quizz.

Votre accès et votre utilisation du Service sont conditionnés à votre acceptation et à votre respect de ces Conditions. Ces Conditions s'appliquent à tous les visiteurs, utilisateurs et autres personnes qui accèdent ou utilisent le Service.

En accédant ou en utilisant le Service, vous acceptez d'être lié par ces Conditions. Si vous n'êtes pas d'accord avec une partie de ces Conditions, alors vous ne pouvez pas accéder au Service.

Comptes

Lorsque vous créez un compte auprès de nous, vous devez nous fournir des informations exactes, complètes et à jour en tout temps. Le non-respect de cette obligation constitue une violation des Conditions, ce qui peut entraîner la résiliation immédiate de votre compte sur notre Service.

Vous êtes responsable de la protection du mot de passe que vous utilisez pour accéder au Service et de toute activité ou action effectuée sous votre mot de passe, que votre mot de passe soit avec notre Service ou un service tiers.

Vous acceptez de ne pas divulguer votre mot de passe à des tiers. Vous devez nous avertir immédiatement dès que vous avez connaissance de toute violation de sécurité ou de toute utilisation non autorisée de votre compte.

Propriété intellectuelle

Le Service et son contenu, ses fonctionnalités et sa fonctionnalité originaux sont la propriété exclusive de 32 hours gaming et de ses concédants de licence. Le Service est protégé par des lois sur le droit d'auteur, des marques de commerce et d'autres lois de propriété intellectuelle.

Liens vers d'autres sites web

Notre Service peut contenir des liens vers des sites web tiers ou des services qui ne sont pas détenus ou contrôlés par 32 hours gaming.

32 hours gaming n'a aucun contrôle sur, et n'assume aucune responsabilité pour le contenu, les politiques de confidentialité ou les pratiques de tout site web ou service tiers. Vous reconnaissiez et acceptez en outre que 32 hours gaming ne sera pas responsable, directement ou indirectement, de tout dommage ou perte causé ou prétendument causé par ou en relation avec l'utilisation ou la confiance accordée à un tel contenu, biens ou services disponibles sur ou via de tels sites web ou services.

Nous vous conseillons fortement de lire les conditions générales et les politiques de confidentialité de tout site web ou service tiers que vous visitez.

Résiliation

Nous pouvons résilier ou suspendre votre compte immédiatement, sans préavis ni responsabilité, pour quelque raison que ce soit, y compris, sans limitation, si vous violez les Conditions.

En cas de résiliation, votre droit d'utiliser le Service cessera immédiatement. Si vous souhaitez résilier votre compte, vous pouvez simplement cesser d'utiliser le Service.

Limitation de responsabilité

En aucun cas 32 hours gaming, ne seront responsables envers vous ou toute autre personne pour tout dommage indirect, accessoire, spécial, exemplaire ou consécutif, y compris, sans limitation, les dommages pour perte de profits, de clientèle, d'utilisation, de données ou d'autres pertes intangibles, résultant de

- votre accès ou votre utilisation ou votre incapacité à accéder ou à utiliser le Service
- toute conduite ou contenu d'un tiers sur le Service

Droit applicable

Ces Conditions seront régies et interprétées conformément aux lois françaises, sans tenir compte de ses dispositions en matière de conflits de lois.

Modification des conditions

Nous nous réservons le droit, à notre seule discréction, de modifier ou de remplacer ces Conditions à tout moment. Si une révision est importante, nous ferons des efforts pour fournir un préavis d'au moins 30 jours avant que les nouvelles conditions ne deviennent effectives. Ce qui constitue une modification importante sera déterminé à notre seule discréction.

En continuant à accéder ou à utiliser notre Service après que ces révisions soient devenues effectives, vous acceptez d'être lié par les conditions révisées. Si vous n'acceptez pas les nouvelles conditions, veuillez cesser d'utiliser le Service.

Contactez-nous

Si vous avez des questions sur ces Conditions, veuillez nous contacter.